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PROTOKÓŁ Nr  XII/2015 

z XII  sesji  VII kadencji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 6 lipca 2015 r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta :  21 radnych.  Obecnych : 16 radnych. Nieobecni radni : Maciej Batura, Andrzej 

Grobelny, Marek Ogrodziński, Jacek Pawłowicz i Janusz Rautszko.    

 

Sesja rozpocz ęła si ę o godz.8:00 . 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję, informując o zmianie kolejności punktów porządku obrad  

nie wymagającej przegłosowania oraz informując, że porządek obrad poza tym pozostaje bez zmian: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2015 rok. 

3. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn. „Zakup skokochronu oraz sprężarki powietrznej do napełniania butli z powietrzem”. 

4. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu na dofinansowanie zadania 

pn. „Dofinansowanie nierentownych kursów na terenie Powiatu Szczecineckiego realizowanych przez 

Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Szczecinku Spółka z o.o." 

5. Uchwała w sprawie poparcia działań w celu utworzenia miejskiego klubu piłkarskiego w Szczecinku. 

6. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Miasta Szczecinek.  

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/266/2012 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 grudnia 2012r.  

w sprawie cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. 

8. Uchwała w sprawie powołania Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników do sądów na kadencję 2016- 

2019. 

9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecinek na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic  

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecinek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

granic i numerów oraz  siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

11. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w referendum ogólnokrajowym. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały, 

− Komisja 4 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.    
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Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy na sesji będzie ktoś z zarządu lub dyrekcji PKS Sp. z o.o. w Szczecinku ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, że na sali obrad obecna jest Pani Halina Mozolewska Prezes Zarządu spółki PKS, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XII/94/2015  

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2015 rok. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały, 

− Komisja jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XII/95/2015  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sz czecineckiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn. „Zakup skokochronu oraz spr ężarki powietrznej do napełniania butli z powietrzem” . 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały przyznając, że jest to kontrowersyjny temat,  

− Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− uważa, że należy poprzeć tę propozycję ponieważ z tego typu komunikacji korzysta wielu mieszkańców 

Szczecinka. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił się do Pani Prezes PKS z pytaniem, czy spółka wystąpiła do innych samorządów z podobną prośbą  

o wsparcie finansowe ? jak inne samorządy odpowiedziały ? 
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Halina Mozolewska Prezes PKS Sp. z o.o.: 

− wyjaśniła, że w czerwcu bieżącego roku odbyło się w tej kwestii spotkanie z przedstawicielami wszystkich 

samorządów z terenu powiatu szczecineckiego, wszystkie samorządy zadeklarowały pomoc, chociaż w różnej 

wysokości w zależności od wielkości budżetu danej gminy, część kursów autobusowych jest nierentowna, 

− po kolejnej kalkulacji kosztów możliwe, że będzie potrzebna mniejsza dopłata, niż pierwotnie zakładano, 

− chodzi o dopłatę tylko w miesiącach letnich, ponieważ od września odbywa się dowóz dzieci i młodzieży do szkół, 

w związku z czym już zostały rozstrzygnięte przetargi na te usługi. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, o jakie konkretnie kursy nierentowne chodzi ? oraz jakie kwoty dopłat zadeklarowały inne gminy? 

 

Halina Mozolewska Prezes PKS Sp. z o.o.: 

− wyszczególniła kursy nierentowne oraz linie, na których planuje się ograniczenie kursów, 

− wyjaśniła, że chodzi o dopłaty do nierentowności spółki, a nie do jej opłacalności. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że Rada Miasta nie jest od zajmowania się rozkładem jazdy PKS, ponieważ nie da się tego określić na 

sesji, chodzi o zasadę wspierania spółki służącej mieszkańcom, 

−  przypomniał genezę przejęcia PKS przez samorząd Powiatu Szczecineckiego, 

− spółka PKS wykonuje pewną misję, którą jest wożenie mieszkańców autobusami spółki, 

− PKS nie ma środków na odnowienie taboru samochodowego, problemy są również z terminowym odzyskaniem 

należności od włoskiego partnera, pozostaje też kwestia dopłat od Marszałka Województwa, 

− z powyższych względów część linii stało się nierentownymi, tym bardziej, że jeździ nimi zaledwie po kilku lub 

kilkunastu pasażerów, wydaje się naturalnym, że PKS zwraca się o pomoc do beneficjentów swoich usług, 

− kwota 16 tys.zł proponowana przez Miasto Szczecinek to niewielkie obciążenie dla szczecineckiego budżetu, 

− uważa, że należy zrobić wszystko, aby pomóc PKS-owi, ponieważ inaczej część osób może znaleźć się w trudnej 

sytuacji związanej z niemożliwością dojazdów do pracy autobusami PKS. 

 

Marcin Bedka radny: 

− czy Gmina Szczecinek zadeklarowała pomoc, a inne gminy nie? 

 

Halina Mozolewska Prezes PKS Sp. z o.o.: 

− pomoc zadeklarowała Gmina Szczecinek i inne gminy, Borne Sulinowo jeszcze nie skonkretyzowało kwoty, 

czekamy też na stanowisko Barwic. 

 

Marcin Bedka radny: 

− uważa, że Rada Miasta Szczecinek powinna być zainteresowana rozwiązywaniem problemów mieszkańców 

Szczecinka a nie mieszkańców innych gmin, 

− uważa, że kwestią zapewnienia dojazdu do pracy mieszkańcom innych gmin, powinny się zająć tamte gminy, 

− jeśli chodzi o pomoc mieszkańcom Szczecinka, to może się tym zajmować Rada Miasta Szczecinek, ale ma 

wątpliwości, czy dopłacać do nierentownych linii, z których korzystają mieszkańcy innych miejscowości. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jest odmiennego zdania co do kwestii dopłaty, niż radny Marcin Bedka,  

− do Szczecina lub do Słupska można dojechać np. pociągiem, gorzej jeśli zostaną zlikwidowane lokalne linie na 

terenie powiatu Szczecineckiego, 

− uważa, że obowiązkiem władz Miasta jest umożliwienie mieszkańcom okolicznych miejscowości dojazdu do 

zakładów pracy znajdujących się w Szczecinku, to konkretny problem dla pracodawców i pracowników, 

− dla wielu ludzi jedynym środkiem transportu są autobusy PKS. 

 

Marcin Bedka radny: 

− jeśli jest tak, jak mówi Burmistrz, że do Szczecina lub Słupska można dojechać pociągiem, to może lepiej 

zrezygnować z dopłaty dla PKS? 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

− popierając propozycję dopłaty występuje w obronie kolegów nauczycieli, z których wielu dojeżdża do pracy  

w Szczecinku autobusami PKS,  

− podobnie z autobusów PKS licznie korzystają uczniowie mieszkający na terenie powiatu szczecineckiego. 

 

Marcin Bedka radny: 

− chodzi o dopłaty tylko w okresie wakacji, kiedy ani uczniowie ani nauczyciele nie muszą dojeżdżać do szkół, 

− nadal nie widzi więc żadnego argumentu, aby dopłacać do PKS. 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

− chodzi również o np. o dojazdy na szczecinecki basen lub do kina. 

 

Grażyna Kuszmar radna: 

− jeśli radnego Marcina Bedki nie przekonują dojazdy nauczycieli i uczniów, to może przekona go konieczność 

dojazdów pacjentów do szczecineckiego szpitala, których latem bywa nawet więcej, niż w pozostałym okresie, 

− kwota 16 tys. zł to dla Miasta niewielki wydatek, ale dla tych osób duża pomoc, 

− samorządy gminne są biedniejsze, a też deklarują podobne wsparcie. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zgadza się, że dofinansowanie linii w okresie letnim może mieć sens, ale to problem i interes poszczególnych 

gmin, a nie Szczecinka, 

− uważa, że nie ma sensu dalej kontynuować tej dyskusji, ponieważ każdy poprzez głosowanie wyrazi swoje zdanie. 

 

Halina Mozolewska Prezes PKS Sp. z o.o.: 

− zapytała, czy radny chciałby, żeby Szczecinek został odcięty od świata ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to dziwna postawa radnego Marcina Bedki, którą trudno będzie zrozumieć  mieszkańcom Szczecinka, 
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− pomoc w dojeżdżaniu ludzi do pracy ma sens, w przeciwieństwie do wydanych pieniędzy z budżetu Miasta  

w związku z bezsensownym zbieraniem podpisów pod referendum. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zwrócił się do Przewodniczącej Rady Miasta z uwagą, że trwa dyskusja pomimo, iż zgłosił wniosek formalny o jej 

zamknięcie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, że radny nie sformułował wprost, iż zgłasza wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

− zgłasza wniosek formalny o zamknięcie dyskusji nad omawianym projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− dopuściła jeszcze 1 głos za wnioskiem oraz 2 głosy przeciwne wnioskowi. 

 

Marcin Bedka radny: 

− stało się tak, że po złożeniu przez niego wniosku odbyła się dalsza dyskusja,  

− uważa, że to w gestii Przewodniczącej Rady Miasta jest prowadzenie obrad, dlatego powinna odpowiednio 

reagować na takie wnioski, 

− jest za tym, aby nie kontynuować tej dyskusji, ale chciałby się jeszcze zwrócić do Burmistrza Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odebrała głos radnemu Marcinowi Bedce, ponieważ zgodnie z regulaminem Rady Miasta do prowadzenia sesji 

upoważniona jest Przewodnicząca Rady Miasta, 

− nie uważa za stosowne, aby radny kierował do niej jakieś pouczenia, 

− zanim radny powiedział, że chodzi o wniosek formalny, wcześniej Burmistrz zgłosił chęć zabrania głosu. 

 

Marcin Bedka radny: 

− poprosił, aby Pan Czesław Podkowiak wyjaśnił, czy jego pierwszy wniosek można traktować jako wniosek 

formalny ? 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− radny nie stwierdził wyraźnie, że zgłasza wniosek formalny, powiedział jedynie, iż uważa, że nie ma sensu dalej 

kontynuować dyskusji, a to nie to samo, 

− wniosek formalny musi być sformułowany jednoznacznie i konkretnie, aby Przewodnicząca Rady Miasta mogła 

podjąć decyzję, radny mówił o wniosku, ale formalnie go nie zgłosił. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad wnioskiem formalnym o zamknięcie dyskusji. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

postanowiła zakończyć dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

uchwałę: 

Nr XII/96/2015  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sz czecineckiemu na dofinansowanie zadania  

pn. „Dofinansowanie nierentownych kursów na terenie  Powiatu Szczecineckiego realizowanych przez 

Przedsi ębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Szczecinku Spół ka z o.o." 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− omówił projekt uchwały powołując się na list intencyjny założycieli nowego klubu, 

− Komisja jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę: 

Nr XII/97/2015  

w sprawie poparcia działa ń w celu utworzenia miejskiego klubu piłkarskiego w Szczecinku. 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− omówił projekt uchwały,Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XII/98/2015  

w sprawie zmiany Statutu Miasta Szczecinek. 
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Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− omówił projekt uchwały, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy Dyrektor Zarządu KM Sp. z o.o. w Szczecinku jest w stanie powiedzieć na sesji, ilu osób dotyczy 

proponowana uchwała? 

 

Tomasz Merk Dyrektor Zarz ądu KM Sp. z o.o.: 

− wyjaśnił, że spółka ma obecnie 55 emerytów, z czego znaczna część skorzystała już wcześniej z wprowadzenia 

darmowych przejazdów dla osób, które ukończyły 70 rok życia, 

− propozycję popierają związki zawodowe, bo to zresztą ich inicjatywa, 

− aktualnie z tej uchwały skorzysta kilkanaście osób. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XII/99/2015  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/266/2012 Rady Miast a Szczecinek z dnia 19 grudnia 2012r. w sprawie 

cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− proponuje się, aby w skład Zespołu weszli członkowie Komisji Prawa,Legislacji i Porządku Publicznego oraz 

dodatkowo Pani Maria Likszo-Jańczak i Pani Marta Niewczas. 

 

Roman Matuszak radny: 

− z zaproponowanego składu nie zna jedynie Pani Marii Likszo-Jańczak, zapytał, kim jest ta osoba? 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− wyjaśnił, że Pani Maria Likszo-Jańczak jest sędzią w Sądzie Rejonowym w Szczecinku, zaproponowaną do prac 

w Zespole przez Prezesa tego Sądu. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XII/100/2015  

w sprawie powołania Zespołu Opiniuj ącego kandydatów na ławników do s ądów na kadencj ę 2016- 2019. 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XII/101/2015 

w sprawie zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecin ek na okr ęgi wyborcze, ustalenia ich granic i 

numerów oraz liczby radnych wybieranych w ka żdym okr ęgu. 

 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XII/102/2015  

w sprawie zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecin ek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic  

i numerów oraz  siedzib obwodowych komisji wyborczy ch. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XII/103/2015  

w sprawie utworzenia odr ębnych obwodów głosowania  

w referendum ogólnokrajowym. 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 08:45. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


